
Protokół z XXXVI Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 28 listopada 2013r. godz. 1730 

Porządek obrad XXXVI Sesji Rady Dzielnicy XVII:
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

 
4.1. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.335.2013.BS 
4.2 ograniczenia czasu handlu na terenie Gminy Miejskiej Kraków
4.3 ograniczenia czasu handlu na terenie Gminy Miejskiej Kraków w Wielką Sobotę
4.4 objęcia zimowym utrzymaniem ulic i chodników na terenie Dzielnicy XVII
4.5 budowy stanowisk postojowych wzdłuż ul. Architektów na działkach nr 213, 163/8,

590/1 obr. 10 jedn. Ewidencyjna Nowa Huta
5. Interpelacje i zapytania
6.  Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  17  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół  z ostatniej Sesji bez uwag

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 
pismem ML-02.7123.335.2013.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.335.2013.BS 

Na Sesję przybyli p. L. Zaleński, p. R. Chruściel



ad.4.2. ograniczenia czasu handlu na terenie Gminy Miejskiej Kraków
Projekt Zarządu.  
Przewodniczący  zapoznał  zebranych  z  pismami  jakie  wpłynęły  w  przedmiotowej  sprawie
z Wydziału Rozwoju Miasta oraz z Polskiej Organizacji Handlu i Dystrybucji.
Na Sesje przybył p. M. Gajoszek
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska 
Negatywna opinia Komisji Spraw Mieszkaniowych
Pozytywna opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

Pan Zdziebko zgłosił poprawkę do projektu uchwały, aby w § 1 dopisać „- w każdą niedzielę do 
godz. 1200 „ i wykreślić § 2.

Na Sesje przybyła p. D. Kwater

następnie głos zabrali: p. L. Zaleński, p. R. Chruściel, p. St. Madej 

Pan J. Kawa zgłosił poprawkę do projektu uchwały, aby w § 1 wykreślić zapis„- w każdy Wielki 
Piątek do godz. 1200 „ 

Następnie głos zabrali: p. A. Zdziebko, p. J. Kawa, p. A. Dziedzic, p. W. Wojnarski, p. L. Madej,
p.  Zaleńskiego,  p.  R.  Chruściel,  p.  J.  Kawa,  p.  L.  Zaleński,  p.  A.  Zdziebko,  p.  St.  Walczak,
p.  D.  Jaworski,  p.  St.  Stroński,  p.  L.  Madej,  p.  St.  Stroński,  p.  A.  Dziedzic,  p.  St.  Madej,
p. L. Madej, p. L. Zaleński, p. A. Zdziebko, p. J. Kawa, p. A. Zdziebko, p. L. Zaleński, p. J. Kolasa,  
p. St. Madej

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawki Radnych:
– poprawka  Pana  J.  Kawy o  wykreślenie  w  §  1  zapisu  -  „w każdy Wielki  Piątek  do  godz. 

1200„  została zaopiniowana pozytywnie w głosowaniu: za– 12, przeciw– 4, wstrzymało się – 4. 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu

– poprawka  Pana  A.  Zdziebko  o  dopisanie  w  §  1  -  „w  każdą  niedzielę  do  godz.  12 00„
i  wykreślenie  §  2,  została  zaopiniowana pozytywnie  w głosowaniu:  za  –  12,  przeciw  –  5, 
wstrzymało się – 3. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  

Zgodnie z wynikami głosowania w uchwale zostanie zapisane: 
– w § 1  zaopiniować pozytywnie ograniczenie czasu handlu detalicznego w Wigilię do godz. 1200 

i  w każdą niedzielę do godz. 1200

– w § 2 zaopiniować negatywnie ograniczenie czasu handlu detalicznego w Wielki  Piątek do 
godz. 1200

Radni podjęli uchwałę w sprawie ograniczenia czasu handlu na terenie Gminy Miejskiej Kraków
w głosowaniu: za 12, przeciw – 2, wstrzymało się - 5. 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu.

ad.4.3.  ograniczenia czasu handlu na terenie Gminy Miejskiej Kraków w Wielką Sobotę
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 
Pani Kolasa zgłosiła poprawkę do projektu uchwały o wykreślenie słów „...w zamian za Wielki 
Piątek”
Głos zabrał p. J. Kawa oraz p. A. Dziedzic
Poprawka  p.  Kolasy  została  zaopiniowana  pozytywnie  w  głosowaniu:  za  -  10,  przeciw  –  9, 
wstrzymało się – 0. 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu
Radni podjęli uchwałę w sprawie ograniczenia czasu handlu na terenie Gminy Miejskiej Kraków w 
Wielką Sobotę w głosowaniu: za 18, przeciw – 0, wstrzymało się - 2. 1 osoby nie brały udziału w 
głosowaniu.



ad.4.4. objęcia zimowym utrzymaniem ulic i chodników na terenie Dzielnicy XVII 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  
Przewodniczący poinformował zebranych, iż w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie w sprawie 
bezpieczeństwa na terenie Dzielnicy, gdzie między innymi poruszono temat zimowego utrzymania.
Pani Kolas poinformowała, że za zimowe utrzymanie na terenie Dzielnicy XVII odpowiedzialne 
jest MPO.
Radni  jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  objęcia zimowym utrzymaniem ulic
i chodników na terenie Dzielnicy XVII

ad.4.5.  budowy  stanowisk  postojowych  wzdłuż  ul.  Architektów  na  działkach  nr  213,  163/8,
590/1 obr. 10 jedn. Ewidencyjna Nowa Huta
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 
Radni  podjęli  uchwałę  w  sprawie  budowy  stanowisk  postojowych  wzdłuż  ul.  Architektów  na 
działkach nr 213, 163/8, 590/1 obr. 10 jedn. ewidencyjna Nowa Huta w głosowaniu: za 20, przeciw 
– 0, wstrzymało się 1

ad.5. Interpelacje i zapytania
Brak

ad. 6. Oświadczenia i komunikaty
Pan Zdziebko zgłosił problem niesprzątniętych liści na ul. Kownackiej oraz stwierdził, iż godzina 
spotkania zorganizowanego przez Policję w sprawie bezpieczeństwa była bardzo niefortunna.
Przewodniczący  poinformował  radnego,  iż  Komisariat  VII  Policji  ustalił  godzinę  12.00  ww 
spotkania, gdyż było ono skierowane głównie do osób starszych
Pan A. Dziedzic poinformował zebranych o zainstalowaniu w Radzie Dzielnicy rutera.

Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją:
– pismem z Kancelarii  Rady Miasta  i  Dzielnic  Krakowa  w sprawie wyników konsultacji

z mieszkańcami Krakowa w sprawie zmian Statutu Dzielnic
– podziękowaniami z Przedszkola Nr 63 za pomoc finansową Rady dzielnicy
– podziękowaniami za wsparcie finansowe V Nowohuckiego Biathlonu Rowerowego
– podziękowaniami  ze  Szkoły  Podstawowej  Nr  129  za  udział  w  projekcie  patriotycznym 

Eskadrylla Niepodległości Rzeczypospolitej

Następnie głos zabrał, przybyły na Sesję mieszkaniec Pan Łukasz S., odczytując pismo w sprawie 
problemów z parkowaniem samochodów przez mieszkańców bl. 44, 45, 46 os. Na Stoku.
Przewodniczący poinformował mieszkańca, iż ww pismo zostanie przekazane do rozpatrzenia przez 
Komisję Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII.
Głos w tej sprawie zabrali następnie: p. St. Stroński, p. J. Kolasa, p. R. Chruściel, p. Łukasz S.
p.  J.  Kawa,  p.  W.  Wojnarski,  p.  A.  Dziedzic,  p.  R.  Chruściel,  p.  St.  Stroński,  p.  Łukasz  S.,
p. J. Kawa

Następnie Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń komisji w miesiącu grudniu 2013r:

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 09.12.2013r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 04.12.2013r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 16.12.2013r. 
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 12.12.2013r
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych - 05.12.2013r
Komisja Ochrony Środowiska - 18.12.2013r.



Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
19 grudnia 2013r. na godz. 1730 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował  za 
przybycie i o godz. 1930 zamknął posiedzenie XXXVI Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:

Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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